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GATA DE GORGOS, 1 maart 2018. 

 

JAAROVERZICHT VBNGB 2017 

1. Opening door voorzitter. 

Op het moment dat u dit u dit leest ben ik inmiddels als voorzitter van de VBNGB afgetreden 

en opgevolgd door Joan Busch; u bent daar eerder door ons over geïnformeerd. Na een 

periode van 12 jaar is het zeker tijd voor een commandowisseling en verjonging. De 

vereniging is volgroeid en nu op EU niveau geschoeid en onze website is ons visitekaartje.  

Het achter ons liggende jaar werd gekenmerkt door politieke onzekerheden die leidden tot 

onderhandelingen over de totstandkoming van een nieuwe regering gebaseerd op de kleinst 

mogelijke meerderheid. Op het moment van schrijven zien we enkele maanden na de formatie 

al enorme afwijkingen van de peilingen t.o.v. de verkiezingsuitslag. Er zal deze gehele 

periode een waas van onzekerheid blijven hangen aangaande de continuïteit.  

De wisseling van de wacht in de 2e Kamer heeft grote veranderingen veroorzaakt ook in de 

persoonlijke bezetting en dat vraagt ook een aanpassing van ons omdat we geconfronteerd 

worden met veel nieuwe gezichten.   

Inmiddels heeft ook de overgang van verantwoordelijkheden van ZIN naar CAK 

plaatsgevonden, hetgeen zonder noemenswaardige problemen voor de verdragsgerechtigden 

heeft plaatsgevonden. De afhandeling van de pensioenlandzorg loopt veelal probleemloos en 

het valt op dat er steeds veelvuldiger gebruik van gemaakt wordt; indirect een ondersteuning  

van onze roep om toekenning van de vrijwillige opt-in. 

Rest mij nog u te bedanken voor het vertrouwen dat u mij als voorzitter van de VBNGB de 

afgelopen jaren heeft geschonken en ik spreek de wens uit dat ook Joan als mijn opvolger, 

samen met het inmiddels bekende team, op uw steun en vertrouwen mogen rekenen.  

In mijn brief ter gelegenheid van mijn afscheid heb ik een oproep gedaan voor de 

versterking/uitbreiding van ons team; mag ik deze nogmaals in uw aandacht aanbevelen.  

2. Ingekomen stukken (zie agenda) 

 

3. Verslag secretaris (J. Hueber) 

 

Op 5 oktober 2017 heeft het bestuur een bestuursvergadering belegd in Denia (Spanje) 

waarbij men elkaar voor het eerst in levenden lijve zag en is de bestuurssamenstelling, door 

het aftreden van de voorzitter, opnieuw vastgesteld en unaniem aangenomen. Het bestuur 
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bestaat nu dus uit Mw. J. Busch als voorzitter/penningmeester, J. Hueber als secretaris en de 

leden K. van Diggelen, R. Meijnderts, R. Holzhauer en J. Imkamp.  

Conform het gestelde in art. 9A lid 2 van de Statuten dient de Algemene Vergadering 

akkoord te gaan met deze bestuurssamenstelling. Wij willen u dan ook verzoeken, indien 

u niet akkoord bent met deze invulling van het bestuur, dit met redenen kenbaar te 

maken aan onze secretaris via het mailadres secretaris@vbngb.eu U hoeft niets te doen 

indien u akkoord gaat met deze invulling.  

Zoals op de website reeds vermeld stelt het bestuur voor dat de contributie voor 2018 € 50.- 

per huishouden zal bedragen. 

Conform art. 16 B sub d van de Statuten dient de Algemene Vergadering akkoord te 

gaan met dit voorstel van het bestuur. Wij willen u dan ook verzoeken, indien u niet 

akkoord bent met dit voorstel van het bestuur, dit met redenen kenbaar te maken aan 

onze secretaris via het mailadres secretaris@vbngb.eu U hoeft niets te doen indien u 

akkoord gaat met dit voorstel.  

 

Conform het gestelde in art. 4 lid 3 en art. 5 lid 2 van de Statuten zijn ereleden zij, die 

wegens hun aanzien of wegens hun relevante bijdrage aan de waardigheid en 

ontwikkeling van de vereniging, op voorstel van het bestuur, door de algemene 

vergadering daartoe zijn benoemd. Gezien zijn inzet voor resp. de VNGS, de SBNGB en 

laatstelijk de VBNGB stelt het bestuur voor de heer C. van der Wiel als erelid van de 

vereniging te benoemen. Wij willen u dan ook verzoeken, indien u niet akkoord bent met 

dit voorstel van het bestuur, dit met redenen kenbaar te maken aan onze secretaris via 

het mailadres secretaris@vbngb.eu U hoeft niets te doen indien u akkoord gaat met dit 

voorstel. 

Ontwikkeling van de website van de VBNGB (R. Holzhauer) 

In maart 2017 is het ook mogelijk geworden om op een individuele pagina een reactie te 

geven, als die mogelijkheid voor die pagina door ons is aangezet. Er staat dan een reactieveld 

onderaan de betreffende pagina. Sinds deze datum kunt u zich ook abonneren op nieuwe 

berichten op onze site. Actualiteit vind u nu ook op de nieuwe eerste pagina op onze site met 

“Nieuw en nieuws op deze site“. Daar wordt bijgehouden wat er op de site wordt vernieuwd 

en per welke datum. In de loop van 2017 wordt elke nieuwe maandelijkse stelling ook als een 

bericht met reactieveld aan u gemaild. Met dit alles is meer interactie mogelijk. 

Elke reactie op de site wordt vooraf gemodereerd (d.w.z. inhoudelijk bekeken). Met alle extra 

reactiemogelijkheden is dat werk toegenomen. En om u een idee te geven. Jaarlijks komen er 

ongeveer 1000 (!) zuivere spam-berichten binnen. Het netjes (bij)houden van alle “open” 

velden op de site kost de nodige tijd. 

In de loop van 2017 is besloten om een deel van de site af te sluiten voor alle bezoekers, en 

alleen toegankelijk te maken voor leden. Dat gaat begin 2018 gebeuren. 
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De bijzondere bestuursvergadering in oktober 2017 gaf de mogelijkheid de functionaliteiten 

van de website nog eens in detail met alle bestuursleden te bekijken. Het leidde tot een paar 

bijstellingen. Over het geheel is de indruk dat de VBNGB website een doelmatig instrument is 

gebleken bij de kennisdeling binnen de vereniging. 

4. Financiële rapportage VBNGB 2017 inclusief accountantsrapportage. (J. Busch) 

Het bestuur heeft conform artikel 10, lid 5 sub. h van de Statuten de heer A. Kiffen RA 

benaderd  om de financiële rapportage 2017 te controleren. De heer Kiffen heeft de 

jaarrekening 2017 goedgekeurd en heeft een goedkeurende verklaring hieromtrent opgesteld. 

Bijgevoegd treft u aan: 

- De balans per 31 dec. 2017 

- De staat van baten en lasten 2017 

- De goedkeurende verklaring van de heer Kiffen RA. 

-  

Wij stellen u voor het bestuur te déchargeren voor het gevoerde beleid. 

Conform het gestelde in art. 16 B sub b van de Statuten dient de Algemene Vergadering 

akkoord te gaan met dit voorstel van het bestuur. Wij willen u dan ook verzoeken, 

indien u niet akkoord bent met dit voorstel van het bestuur, dit met redenen kenbaar te 

maken aan onze secretaris via het mailadres secretaris@vbngb.eu U hoeft niets te doen 

indien u akkoord gaat met dit voorstel. 

5. Evaluatie Activiteiten 2017.    

Verdragsrecht voor nabestaanden.   

Het is zeker dat er aan een oplossing voor dit schrijnende probleem wordt gewerkt waarbij de 

moeilijkheid is dat er verschillende manieren zijn waarop dit kan gebeuren en dan zijn er weer 

27/28 landen die ermee moeten instemmen…………..wordt vervolgd. 

Dubbel betalen.  

Op 27 november 2017 stuurden wij een brief aan de Vaste Kamercommissie van SZW waarin 

uitgebreid aandacht vraagt voor een dringende oplossing inzake het dubbel betalen, maar ook 

hier zijn er weer verschillende mogelijkheden. Een kopie daarvan verscheen op de website. 

De aftrekbaarheid is natuurlijk maar een halve oplossing want er wordt dan nog altijd té veel 

betaald. Volgens ons is de eenvoudigste oplossing te stellen dat landen die hun zorg 

financieren uit de algemene middelen gewoon geen recht meer hebben op een 

verdragsbijdrage. 

Respecteren van bestaande gevallen.  

Er zijn het afgelopen jaar geen nieuwe belastingverdragen tot stand gekomen zodat we nog 

steeds hopen dat inderdaad er tijdens de wedstrijd geen spelregels worden veranderd. Ons 

leven staat ieder jaar weer opnieuw bol van de spanningen vanwege de wijzigingen en nieuwe 
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regels  die over ons worden uitgestrooid.  Soms slecht voorbereide of niet goed doordachte 

regels zoals de KBB en de nieuwe belastingschijven die dan soms  jarenlang een spoor 

achterlaten van corrigerende maatregelen.  

Geen dekking tegen ziektekosten bij reizen buiten de EU.  

Ten onrechte geeft de Nederlandse regering geen uitvoering aan de Aanbeveling S2 zoals wij 

uitvoerig op de website hebben uitgelegd. Wij bereiden een procdure daarover voor om dat 

alsnog te kunnen afdwingen waartoe wij een appellant bereid hebben gevonden. 

Regeling kwalificerende buitenlandse belastingplicht  

Inmiddels hebt u de ontwikkelingen op de site kunnen volgen. Dit onderwerp zal ongetwijfeld 

nog lang op de agenda staan omdat bij de tenuitvoerbrenging  steeds meer complicaties en 

onduidelijkheden zich aanmelden. Jurisprudentie zal over die geschilpunten uitsluitsel moeten 

gaan geven. De uitspraak van de Hoge Raad van 12 mei 2017 zal aanleiding moeten geven de 

regeling te wijzigen. 

Opt-in ZVW.  

Een wens waarvoor wij al vele jaren vechten en dan speciaal voor de landen waar de publieke 

zorg van mindere kwaliteit is waarover we al regelmatig hebben gerapporteerd. Nadat wij 

daartoe eerder in Brussel toestemming hadden gekregen werd door VWS op 11 november 

2011 een bijeenkomst georganiseerd in aanwezigheid van de directie Zorgverzekeringen 

waarbij deze opt-in werd gepresenteerd. Het was slechts vreugde van korte duur want enkele 

weken later kwam er een oekaze van Minister Schippers waarin zij alles ongedaan maakte 

door te stellen dat dit niet in haar beleid paste.  

Wel hebben wij na de invoering van de ZVW de woonlandfactoren en het gebruik kunnen 

maken van de zorg in Nederland (pensioenlandzorg) gekregen. Wij zullen het onderwerp  

Opt-in ZVW blijven volgen en als er zich nieuwe ontwikkelingen c.q. mogelijkheden 

voordoen dit zeker weer aankaarten bij VWS. 

Diversen 

Nieuwe doelstellingen en aandachtspunten dienen zich aan.  

Al jaren worden we geconfronteerd met conflictsituaties tussen EU en nationale wetgeving en 

landen onderling waarbij iedereen naar elkaar blijft wijzen maar we wel de rekening 

gepresenteerd krijgen zoals implementatie van de KBB regeling, het dubbel betalen, niet 

toepassen van EC aanbevelingen. We zullen ons gaan toeleggen op contacten met leden van 

het EU parlement waartoe een concreet plan bestaat. 

De woonlandfactoren zijn voor enkele landen verontrustend gestegen waarbij de absolute 

stijging van de kosten voor zorg in de woonlanden de verklaring zou zijn; wij zien dat eerder 

als een gevolg van een verschuiving van kosten in NL waardoor de teller/noemer relatie 

inderdaad is gewijzigd. Op 1 februari jl. heeft een bestuursdelegatie een gesprek met CAK 

gehad over dat onderwerp, waarover wij nog zullen berichten. Ook de uitleg op de website 

over de woonlandfactor wordt nader bekeken. 
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6. Toe te voegen agendapunten en/ of vragen.  

Indien u agendapunten zou willen toevoegen en/ of vragen heeft, laat u dit voor 31 maart a.s. 

weten aan onze secretaris via het mailadres secretaris@vbngb.eu 

  

 

mailto:secretaris@vbngb.eu

